
Bestyrelsesmøde i GF-Gefion
Mødedato 23/10-2024
Til stede Søren, Frank, Svend og Malthe
Fraværende Nicklas
Punkt oprettet Punkt nr. Emne Status Uddybning Besluttet på dette møde Besluttet på forrige møde 23/10-2024

20/10-2024 1 Valg af referent Da Nicklas ikke har mulighed for at deltage på dette bestyrelsesmøde, skal der vælges en
anden referent Søren blev valgt

2/6-2024 2 Udarbejdelse af detaligeret vedligholdelsesplan for
2025+ Åbent Søren og Malthe orienterede, ingen beslutninger truffet.

malthebloch@gmail.com  arbejder på at indhente arbejdsbeskrivelse og pris fra entreprenør Michael efter han har
foreslået ny løsning.Han har viden fra NCC, der har lavet arbejdet herude tidligere - i følge NCC er undergrunden under
vejen blød og derfor vil det kræve et omfattende funderingsarbejde, hvis der skal bygges mere stabilt underlag. Der
foreslås i stedet et "flydende" underlag, der bedre vil kunne tilpasse sig underlaget og give en både billigere og mere
langsigtet løsning. Generelt vil riste skulle omlægges samtidigt og laves om til flyderiste.  Entreprenøren foreslår
desuden at vi retter vejen op i år og lægger nyt OB underlag næste år.

I følge entreprenør anvender han branche standard formularer for aftaleindgåelse. Derfor bør der ikke være behov for at
lave specielle kvalitetssikring klausuler i aftalen. Bestyrelsen vil afvente selve oplægget til aftalebestyrelsen, før den
vurderer om der er behov for ekstra kvalitetssikrings tiltag i kontrakten.

Sørens opgave er ikke relevant, da det alligevel vil være NCC der vil være underentreprenør på opgaven.

malthebloch@gmail.com  rækker ud til vores kontakt hos Teknologisk Institut for at få hendes vurdering af
entreprenørens forslag ( Nicklas Sandager  sikrer at malthe har kontaktoplysninger)

2/6-2024 3 Igangsætning af 2024 vejvedligehold Åbent

Jævnfør beslutning fra generalforsamlingen 2024, skal der igangsættes vedligehold af vejene i
2024:
   - revneforsegling på øvrige veje
   - slaghuller på øvrige veje
   - farlige slaghuller på Engvej

Det skal vi have sat igang.
Indkaldelse til generalforsamling:

Referat fra generalforsamlingen:

Vejrapport:

Referat af vejrapport:

Sllaghuller Engvej udbedret, øvrige kan udføres når Engvej laves. Entreprenør foreslår at vi udskyder arbejdet itl 2025, så det kan gøres samtidigt med Engvej. Han vurderer ikke at der er
noget kritisk der skal udbedres inden vinteren 2024/2025.

20/10-2024 4 HOFOR renoverer vandledninger i vores område.

HOFOR er i færd med at foretage en nødvendig renovering af
vandledninger i vores område. Informationen er blevet inkluderet i seneste nyhedsbrev.

Nicklas har haft den indledende kontakt med NCC/HOFOR og betinget sig følgende:
1. Vi får adgang til alt før-dokumentation for vores område umiddelbart efter det er udarbejdet,
med henblik på at vi selv kan vurdere om det er dækkende og vil kunne anvendes i forbindelse
med gennemsyn efter genetableringen.
2. At bestyrelsen bliver godkendende part ved slut-syn/gennemgang af
genetablerings-arbejdet, for de andele af vejene der er offentlig privat-vej inden for
grundejerforeningens areal. Det drejer sig om dele af  Neapelvej og Milanovej.
3. At bestyrelsen bliver hørt part i slut-syn/gennemgang af genetablerings-arbejdet, for de
andele af vejene der er kommunal-veje inden for grundejerforeningens areal. Det drejer sig om
en andel af Strandlodsvej

Det er efterfølgende aftalt at feld44@gmail.com  har taget over på at drive dette punkt.
Nicklas har i den sammenhæng formidlet kontakten imelle Svend og NCC. Svend opdaterer
bestyrelsen yderligere på mødet.

Mail-korrespondance vedhæftet her:

Al dokumentation om sagen opbevares her:

Svend afventer besked fra NCC i forhold til møde. Vi har ikke modtaget førregistreringen endnu. Svend
kigger på hvor langt arbejdet er fremme og sender en mail til kontakten hos NCC for at få aftalt møde.

- 5 Status på foreningens økonomi Tilbagevendende Svend præsenterer kort status på foreningens økonomi

Eneste nye udgift er regningen for udbedring af slaghuller, ca. 15.000. Udgifter til hosting en smule
højere end forventet. Budget til retshjælpsforsikring bliver ikke brugt, og det er ikke længere muligt at
tegne retshjælpsforsikring gennem First. Derfor har vi i øjeblikket slet ikke mulighed for at tegne sådan
en forsikring.

 Der er nu nedsat et underudvalg bestående af Malthe og Søren fra
bestyrelsen, med hjælp fra Peter Ravn Olesen som projektleder. Det er indtil videre aftalt, at
Søren og Malthe for nærværende udelukkende fokuserer på denne arbejde i betyrelsen. De
øvrige opgaver varetages af Nicklas, Svend og Frank. Gruppen har holdt møde i uge 42 og
kontatet Rie fra Teknologisk institut for yderligere assistance. Videre opdatering gives af Søren
og Malthe på mødet.

OPDATERING 21/8: Jeg vil foreslå at vi fra nu af, vedligeholder et løbende opdateret budget for
investeringer i vejfondens, på baggrund af oplægget her:

Lad os tale om praktik på mødet.

Jævnfør beslutning på generalforsamling 2024, skal der igangsættes større arbejder i 2025 og
årene frem
   - Renovering af Engvej i 2025
   - Udbudsmateriale og rådgiverkontrakt på plads i 2024.
   - Evt. fyldning af fortovs-bagkanter i 2026
   - Overfladebehandling på øvrige veje i 2026/2027

 Vi skal have forberedt og udarbejdet en konkret plan for de aktiviteter.
Se relevante links under punkt "Igangsætning af 2024 vejvedligehold"

Matrikelkort over de øvrige grundejerforeninger på Engvej:

Nyt punkt

Nyt punkt

OPDATERING 20/10:

https://docs.google.com/document/d/1FS35fxdM_1P_T_0MiXhkCHAKH3L88Z2B/edit?usp=dr
ive_link&ouid=103043938591084042240&rtpof=true&sd=true

https://drive.google.com/file/d/1dWt6H0oAybe7nZSv65Czr7SIBqe_rnaW/view?usp=drive_link

https://drive.google.com/file/d/1O_jeu-Oxp7AF40EMZ6wG_hG6iCrO6HdJ/view?usp=drive_link

https://drive.google.com/file/d/1RbQvAsOoo4R1tPlHQFtzSyQb1_XdFcns/view?usp=drive_link

https://drive.google.com/file/d/1KrF2mp2pkhIK-DPnlHOMnFpFWXmyQ7u3/view?usp=drive_li
nk

https://drive.google.com/drive/folders/17rtolEeHWyxVIKtzeo3sECP9TP5UkZXR?usp=sharing

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1BWxoEFNPx0YOJy8Wx9E4mY-Q0ihd4CJQ/edit?us
p=sharing&ouid=103043938591084042240&rtpof=true&sd=true

https://docs.google.com/presentation/d/1y9gwYuwH_ZZ6m2Fjwc-BWqWLx5agCoVa/edit?us
p=drive_link&ouid=103043938591084042240&rtpof=true&sd=true



- 6 Mødefrekvens og mødedatoer Tilbagevendende

 Der skal plansættes flere møder. Da Nicklas ikke kan være til stedet
på dette møde, vil han tilpasse sin kalender til de datoer bestyrelsen fastlægger.
frankbiel@gmail.com  indkalder som tidligere til den nye møderække.

OPDATERING 18/9: Vi bør få plansat flere møder

Fastsatte mødedatoer:
21 August hos Søren, Neapelvej 7
18 Sept. hos Svend, Engvej 44
23 Okt. hos Malthe, Milanovej 35

Vi går efter hver anden måned og sætter frekvensen op, hvis vi vurderer at tiden løber fra os.
Der er indtil videre indkaldt frem til og med Oktober. frankbiel@gmail.com  udsender
indkaldelser til bestyrelsesmedlemmer og Peter (hvor relevant)

Onsdag d. 27. november kl. 19.10 hos Frank. Onsdag d. 15. januar kl. 18 hos Nicklas - til julefrokost :-).
Onsdag d. 12. marts kl. 19 hos Søren - her skal der laves dagsorden til GF. Vi afventer at finde ny dato

- 7 Kort orientering fra formanden Tilbagevendende
(hvis noget nyt)

20/10-2024 8 Fordeling af arbejdsbyrde i bestyrelsen

Nicklas opfordrer den øvrige del af bestyrelsen til at drøfte om opgaver er rimelig fordelt i
bestyrelsen (dette inkluderer også formanden). Pt. er der en del opgaver, og vi skal alle kunne
se os selv i bestyrelsen uden at køre trætte i arbejdet eller at det bliver for stor et læs for den
enkelte.

Da Nicklas selv er fraværende, har bestyrelsen automatisk accept af eventuelle ændringer og
beslutninger truffet på mødet her.

Ingen ønsker til ændringer.

2/6-2024 9 Vejskade hjørnet Genuavej/Neapelvej Afsluttet

 Skaden er nu udbedret og punktet afventer at bestyrelsen kan
godkende lukning af dette punkt.

OPDATERING 18/8-2024: Skaderne er forværret siden sidste indmelding.... Ny mail fremsendt
fra Henrik.

Se fremdsendte mail fra Henrik Rasmussen:

Afsluttet.
Arbejde er bestilt og igangsat
Løses med tykkere og mere kompakte kørefliser, kombineret med et komprimeret underlag for at sikre stabilit i
underlaget

- 10 Eventuelt Tilbagevendende

Via SGF er vi blevet gjort opmærksomme på at  grundejerforening Thor er blevet  påbud fra kommunen at etablere
handicap kørselsramper på fortove Vi følger sagen via vores medlemskab i SGF for at vurderer om disse krav også kan
blive stillet overfor vores forening.

Beslutning: Uanset hvad vil vi på fremtidige arbejder på vej hjørner, overveje om der skal indkluderes opbygning af
ramper som en del af renoveringen.

2/6-2024 Hvis tiden
tillader

Forslag: Betale for maskinfejning i kvarteret med
fast interval? Åbent Pt. bliver der ikke fejet godt nok i kvarteret, hvilket er til skade for vejbelægningen. Det kunne

evt. være en god investering for foreningen at betale for eksempelvis halvårlig maskinfejning?
Svend spørger NCC om hvorvidt den fejemaskine, der skal veje efter deres gravearbejde, kan feje alle
vores veje. malthebloch@gmail.com  spørger Michael om det er noget han kan tilbyde og i så fald hvad det vil koste

18/9-2024 - Alternativt brug af Nordea-midler fra kompostkværn Afventer

 I det netop udsendte nyhedsbrev, er medlemmerne anmodet om at
indgive idéer til næste generalforsamling til genbrug af midlerne. Svend har foreslået en
æble-snitter til brug for foreningens medlemmer ved mostning af de mange æbler i
villa-haverne. En god idé. Vi skal huske at der med alle nye anskaffelser er en opgave i at finde
grundejere der vil opbevare udstyret. Punktet afventer generalforsamlingen.

Vi har fået returneret det fulde beløb (11.000 Kr) for vores kompostkværn i forbindelse med at
den har været defekt. Det betyder at vi nu har de midler til rådighed i foreningen. Vi bør
overveje om vi skal geninvestere midlerne i henhold til det formål de oprindeligt blev givet fra
Nordea-fonden.

Vi vil inkludere oplæg til nye idéer til investering af midlerne i kommende nyhedsbrevet for grundejerforeningen, med
opfordring om at  forslag fremsendes til næstkommende generalforsamling.

2/6-2024 - Oprydnings på hjemmeside Afventer
Vores nuværende hjemmeside trænger til at blive ryddet op.
Vi har tidligere besluttet at gammelt materiale skal fjernes og at hjemmesiden skal gøres så
simpel som mulig

21/8-2024 - Grønt tiltag på vejene. Afventer

Kære bestyrelse. John forslog at vi ser på at søge midler til at gøre vores forening grønnere.
Eksempelvis vejtræer. Jeg synes det er en god idé - men ikke noget vi skal haste igennem,
selvom flere af de puljer der er nævnt her - kun er aktive henover sommeren. Jeg tager det med
som emne efter ferien

18/9-2024 - Emner til nyhedsbrev Afsluttet

Der skal udsendes nyhedsbrev fra bestyrelsen efter dette møde.
NIcklas har noteret følgende emner:
- Påmindelse om vedligehold af fortorve - inkl. info om henvendelse fra nabo-forening
- Status på vejrenovering
- Overblik over "ting" i grundejerforeningen
- Opfordring til frivillige til udvalg omkring grønt tiltag for foreningen
- Update på hjertestarteren
- Generalforsamling Torsdag d. 24ende April start kl. 19

Punktet afsluttes, da nyhedsbrev er udsendt med de aftalte emner. Søren ringer til menighedshuset for dato

2/6-2024 - Mulighed for retshjælpsforsikring Afsluttet

OPdatering 23. oktober: Det er ikke længere muligt at tegne denne type forsikring.    Vi har
mulighed for at tegne en retshjælpsforsikring i foreningen. Vi skal have besluttet om vi ønsker
at tegne den: 
Baggrundsinformation:
Vi har allerede en kollektiv ansvarsforsikring i regis af Sundbyernes Grundejerfællesskab
(SGF):

Det er blevet klar at en tegning vil bringe vores fælleskonto i underskud. Vi genoptager forsikringen til beslutning ved
næste generalforsamling inklusiv oplæg til kontigentoptsættelse.

23/10-2024 Dagsorden til Generalforsamling 2025 Afventer Skal være udsendt senest 14 dag for GF, dvs. 31. marts.

 Orientering diverse der har været forbi formandens "bord". Denne
gang er orienteringen skriftlig, i Nicklas' fravær.

Nyhedsbrev fra bestyrelsen er udsendt som aftalt:

Gene fra det nye lys på hjertestarter. Peter er på sagen. Nicklas sørger for at holde Henning
orienteret.

Formanden 20/10-2024 modtaget nyhedsbrev fra SGF:

Formanden vurderer at det ikke giver anledning til noget til behandling i bestyrelsen.
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OPDATERING 20/10-2024:

Nyt punkt

OPDATERING 20/10-2024:

OPDATERING 20/10-2024:

OPDATERING 20/10-2024:

https://drive.google.com/file/d/1uNoshKjQQTg705Vj8HEEaEl_h-a1FiWi/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1Qe5jh5QIK1OrCfG1HYkk1UMxIysAxaRe/view?usp=drive_link

https://drive.google.com/file/d/1Bq7vom4uuxvMhDMo768TtRy2C5dZtbwa/view?usp=drivesd
k

http://sgfnet.dk/2021/12/07/retshjaelpsforsikring/

http://sgfnet.dk/2021/03/24/kollektiv-ansvarsforsikring/

https://drive.google.com/file/d/1g-Piegt0Mgn7-AZuhM4uf-wY5hObm7K_/view?usp=drive_link

https://drive.google.com/file/d/1r_WUbH3t_q4uqJfVfjLCGaZPPRrNVsT-/view?usp=drive_link.


